



# MANNOL

## Extra Getriebeoel LS 75W-90 GL4/5



**GB** Mannol Extra 75W90 GL 5 Getriebeoel is a synthetic high quality transmission oil for lubrication of differential gears, rear axles, steering devices and other transmission control groups. Thanks to special composition is suitable for synchronous transmission gears as well as for high-loaded differential gears.

**DE** Mannol Extra-75W90 GL 5 Getriebeoel ist ein hochwertiges synthetisches Getriebeöl für die Schmierung von Differentialen, Hinterachsen, Lenkungen und anderen Getriebekomponenten. Aufgrund der speziellen Zusammensetzung eignet sich sowohl für synchrone und hochbeanspruchte Differentiale.

**CZ** Mannol Extra Getriebeoel 75W-90 GL-5 je vysoce kvalitní syntetický převodový olej pro mazání diferenciálů, zadních náprav, systémů řízení a ostatních převodových skupin. Díky speciálnímu složení je vhodný jak pro synchronní převodovky, tak pro vysoce zatížené diferenciály.

Balení: 1L, 4L, 10L, 20L, 60L, 208L, 1000L

Splňuje požadavky:

SAE 75W-90  
API GL 4/GL 5 LS  
MAN 342 Type M1/M2/M3  
MACK GO-J/GO-J Plus  
SCANIA STO 1:0

Specifické vlastnosti:

Vlastnost	Metoda	Jednotka	Hodnota
SAE-class			75W-90
Density at 15 °C	D 1298	kg/m <sup>3</sup>	882
Flash point COC	D 92	°C	210
Pour point	D 97	°C	-46
TBN	D 2896	C	10,22
Viscosity at 100 °C	D 445	gKOH/kg	16,49
Viscosity at 40 °C	D 445	Cst	102,85
Dinamic viscosity	D 2983	Cst	135000
Viscosity index	D 2270	CP	174

Unsere Information stützt sich auf sorgfältige Untersuchungen und darf als zuverlässig gelten, dennoch kann sie nur unverbindlich beraten.  
Our information is based on thorough research and may be considered reliable, although not legally binding.  
Предоставленная информация основана на данных исследований и является надежной, но не несет юридических обязательств.